

《152万人参加公务员考试，公务员用英文怎么说？》

对于普通公民来说，参加公务员考试是非常不错的获得好的发展机会的考试，很多年轻人一毕业就会参加公务员考试，其中大多数人连续参加了多次公务员考试才成功考上。今日，全国公务员考试拉开了序幕，一起来看看公务员考试的英文吧。



1、公务员考试用英语怎么说？

civil service recruitment examination 公务员考试

civil service是人民公仆的意思，也就是我们常说的公务员，而recruitment是招聘的意思，所以，公务员考试就是civil service recruitment examination。

例句：

More than 1.52 million people sat at China's annual civil service recruitment examination to compete for vacancies with the central authorities and their branches, according to the National Civil Service Administration.

据国家档案局消息，152万余人参加了一年一次的中国公务员考试，竞争中央中央机关及其分支机构的职位。

This year's civil service recruitment exam attracted nearly 1.95 million applicants, and approximately one in 41 examinees could finally be recruited, said the administration.

今年的公务员考试吸引了近195万人报名，最终41人当中约有1人能被成功录取。

2、铁饭碗用英语怎么说？

iron rice bowl 铁饭碗

例句：

The information revolution has also eliminated vast swaths of jobs previously deemed secure.

信息革命也消灭了大批以往被视为铁饭碗的工作岗位。

